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Vážení rodiče, 

  právě se nám otevírá nový rok, do kterého většina z nás vstupuje
s nejrůznějšími předsevzetími, cíli a přáními. Pokud bych mohla
vyslovit jediné přání, byla bych ráda, kdyby všechny děti prožily
šťastné dětství a naše mateřská škola se bude snažit, aby byla
součástí jejich pozitivních vzpomínek na jedno z nejdůležitějších
období jejich života. 
Dovolte mi tento úvodník věnovat mým milým kolegyním - všem
paní učitelkám, nepedagogickému personálu a speciální pedagožce,
které se podílejí na tom, aby naše práce měla smysl. Konec roku
byl náročný, a já si velmi vážím veškerého úsilí, nadšení a lásky,
které do své práce dáváte. Za všechny šťastné děti Vám DĚKUJI!
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Broučci

LETECKÝ ZPRAVODAJ

Motýlci

S dětmi jsme se městskou hromadnou
dopravou vydali do pražské zoologické
zahrady. Čekal na nás speciální program
“Za zvířaty z pohádek a bájí.” Naše
průvodkyně dětem rozdala kostýmy, které
dobře známe z pohádek. Poté nám u
každého výběhu, voliéry či terária
vyprávěla příběhy, ze kterých můžeme
zvířátka znát.

www.msletcu.cz

Žabičky

O tom, že nejsou Vánoce jako Vánoce
se přesvědčily děti z Broučků během
posledního adventního týdne.
Prostřednictvím skupinových činností si
užily zdobení palem a svátek světel ve
slunné Kolumbii, bohatě prostřenou
tabuli a pohádkové příběhy z Ukrajiny i
tradiční české pouštění lodiček z
ořechových skořápek.

13. prosince jsme s dětmi navštívili
pekárnu Kabát. Dozvěděli jsem se spoustu
zajímavých informací týkající se výroby
pečiva, přípravy studených pokrmů jako
jsou například chlebíčky a obložené
bagety. Děti si samy naplnily koblihu
marmeládou. 
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Kočičky
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Kytičky

12. prosince přišel k nám do třídy
Sluníček Ježíšek. 👼
Děti byly zřejmě velmi hodné, protože
dostaly opravdu hodně dárků. 🎁
 
Vše nejlepší do nového roku přeje ❤🎄
třída Sluníček 

www.msletcu.cz

Sluníčka

V pátek 13. 12. se děti z Kytiček opět rozjely
na výlet, aby navštívily další ze zajímavých
pražských míst. Tentokrát jsme si nenechali
ujít Výstavu betlémů v kostele Panny Marie
Sněžné. Viděli jsme betlémy dřevěné,
skleněné, háčkované, papírové, pohyblivé,
dokonce i plyšové. V každém jsme našli
Ježíška, kterého se děti nemohou dočkat:o)

Víte, jak voní Vánoce? My už ano! Zjistili
jsme to v Betlémské kapli na výstavě
“Vánoce mnoha vůní.” Přičichli jsme si
například k vanilce, čokoládě, jehličí a
purpuře. 
Rovněž jsme měli možnost prohlédnout si
nejrůznější betlémy. 
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Barborky k nám do školky zavítaly
opět po roce. Přesně jeden den před
návštěvou Mikuláše. Kontrolovaly,
zda děti poctivě uklízejí třídy, zda se
myjí a dbají o sebe. V některých
třídách to nebylo jen tak, protože
Barborky našly nepořádek! Aby děti
dostaly zlatý oříšek, který je má
ochránit před čertem, musely třídu
rychle uklidit. Po zazpívání písničky
nakonec všechny děti svůj kouzelný
oříšek dostaly. 

www.msletcu.cz

Barborky v MŠ

Mikuláš v MŠ

Den po Barborkách do školky
zavítal Mikuláš s andělem a
dvěma čerty (kteří byli ale
hodní, i když na první pohled
z nich strach šel). 
Některé děti zpytovaly
svědomí a udržovaly si od
čertů dostatečný odstup:o)
Většina dětí však měla pro
strach uděláno a tak mohl
Mikuláš všem rozdat dárky,
které si pro ně přichystal. 
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Vystoupení u seniorů

Sázení stromu

Během prosince jsme vysadili
nový strom na školní zahradě.
Je to první vlaštovka z mnoha,
protože nám staré stromy
odcházejí.  
Tento platan dostal jméno
GERY, jelikož má dnes svátek
v zemi, ze které pochází, a to
z Holandska. Děkujeme panu
Řezníčkovi a jeho kolegovi za
zasazení, a tatínkům
dobrovolníkům za vykopání
díry.

Čtvrtého prosince děti z naší mateřské
školy potěšily svým vánočním vystoupením
účastníky „Svazu tělesně postižených MO
Kbely“.
Děti sklidily velký potlesk, vystoupení se
kbelským seniorům velmi líbilo. Pro děti
bylo vystoupení zároveň generální
zkouškou před plánovanou besídkou pro
rodiče.
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Dominika Jiřičková DiS.

Domi, čím Tě práce s dětmi nejvíce naplňuje? 
Nejvíce mě naplňuje když vidím jaké pokroky děti dělají.

Máš nějakou veselou historku s dětmi? :o)
S dětmi je legrace pořád. Baví mě, jak jsou upřímné.

Jak sama vzpomínáš na svá „školková“ léta? Chodila jsi do školky ráda? 
To je u nás vždy zábavné téma :o) Prý jsem do školky chodila velmi ráda,
jelikož jsem jedináček, tak jsem si podle paní učitelek velmi hezky a ráda hrála
:D Vždy jsem byla ve školce první a  odcházela poslední :D kvůli nám posunuli i
otevírací dobu o půl hodiny dříve na 6:30 (maminka zdravotní sestra, tatínek u
policie). Jednou jsem udělala tatínkovi scénu při vyzvedávání – maminka mě
totiž přivedla a slíbila, že až mě vyzvedne dostanu kindervajíčko – mno, ale
přišel místo maminky tatínek a ještě bez kindervajíčka takže to bylo znamení,
že nikam nejdu :D pak delší čas vyzvedávala jen maminka :D

Proč jsi se rozhodla studovat předškolní pedagogiku? 
Po střední zdravotnické škole jsem si myslela, že moje další kroky povedou do
zdravotnictví, a tak jsem se rozhodla jít zkusit štěstí na 3.LF, kde to bohužel
nešlo podle mých plánů, a tak jsem studium po prvním semestru ukončila.
Přemýšlela jsem kam se vydám dál – o letních prázdninách jsem jezdila jako
oddílová vedoucí na tábory s dětmi a měla na své vystupování a práci s dětmi
dobré odezvy, a proto jsem se rozhodla zkusit štěstí na VOŠ pedagogické na
Praze 6.

Jak by vypadala Tvoje vysněná dovolená? 
Na tuto otázku se mi odpovídá velice dobře, protože jsem se právě z jedné
takové vrátila :D V zimě s partou kamarádů na horách, lyžování, hraní
deskových her u pár sklenek dobrého vína. V létě zase u moře nebo u bazénu
na chatě s kamarády, tancovat a užívat života jak jen to jde.
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Bc Barbora Sucháňová DiS.

Báro, Ty sama jsi chodila do MŠ Letců:o) Jaký byl Tvůj
návrat jako paní učitelka? 

Musím říct, že to pro mě bylo velice zvláštní, jako z pohledu toho dítka, které
navštěvovalo naši školku. Moje paní učitelky nyní byly moje kolegyně a vše pro
mě bylo nové, avšak známé. Měla jsem tu možnost, aby mě moje paní učitelky
z dětství zaučily a vedly, a za to jsem jim velmi vděčná. ❤

Co Tě na práci v mateřské škole nejvíce baví? 
Nejvíce mě na této práci baví ta různorodost, stále se něco děje a nejedná se
pouze o monotónní práci. Dále pak samotná práce s dětmi, jejich nadšení a
zvědavost.

Našlo by se něco, co bys ve školství ráda změnila? 
Tohle je opravdu těžká otázka, protože ve školství by bylo zapotřebí změnit
mnoho věcí. Pro začátek například navýšit počet mateřských školek, kterých je
nedostatek, a tím i snížit počet dětí na třídu. Dále pak navýšení speciálních
pedagogů do tříd, věřím, že s počtem dětí ve třídě je další pedagog velmi vítán.
A také zvýšení našich platů by také neuškodilo. Ale to bych tu takto mohla
povídat až donekonečna…

Bylo něco, čím Tě v poslední době děti překvapily?
Musím říci, že ano. Byl to poslední týden před Vánocemi, velmi rušný týden,
únava stoupala každým dnem, a děti to nějakým způsobem vycítily a byly
strašně nápomocné v průběhu celého dne. A to mě neskutečně překvapilo, jak
empatické děti dokáží být.

Jak vypadá Tvůj ideální volný den? :o)
Nejčastěji volný den trávím s nejbližšími, třeba na nějakém výletu, u filmu či
knihy, ale radost mi udělá i procházka nebo hraní deskových her:o) 


